
FFU allmøte 29.januar

Rebecca starter møtet med å gå gjennom hva FFU er, samt hvorfor man bør være medlem

1. Godkjenning av innkalling

Ja, det godkjennes ved akklamasjon

2. Godkjenning av dagsorden

Ja, det godkjennes ved akklamasjon.

3. Valg av møteleder og referent

Rebecca godkjennes som møteleder og Fredrik som referent ved akklamasjon.

4. Valg av to personer til å skrive under møtereferatet

Rachel og Artis melder seg til å signere møtereferatet

5. Statuttendring - diskusjon og votering

Under er forslag til statuttendringer. Nye ord og setninger er uthevet i fet skrift.

Statuttendring i FFU:

§ 3. Et allmøte skal meldes minst 14 dager i forveien. Dato for allmøtet vedtas av
fagutvalget,

eller når minst 10 prosent av studentene ved Fysisk Institutt krever det. Som student ved



Instituttet regnes her FA- , NUKTEK- og ELITE-bachelorstudenter, Fysikk-,
Computational

Physics og ELITE masterstudenter, samt studenter som tar fysikkemner. Allmøtevedtak -
bortsett fra statuttendringer gjøres ved flertall av de som er tilstede under allmøtet.

Statuttendring i lillefystatuttene:

Fysisk Fagutvalg velger en Lesesalsmajor som er ansvarlig for lesesalen.
Lesesalsmajoren er rangert over Lesesalskapteinen, som velges av Fysikkforeningen.
Lesesalsmajoren kan ikke være en masterstudent. Lesesalsmajoren samarbeider
med Lesesalskapteinen om følgende oppgaver:

 Holde oversikt over og fordele plassene, hyllene og skapene på lesesalen
 Iverksette dugnad, organisere vaske- og ryddelister og engasjere brukerne av

lesesalen til
 å opprettholde orden.
 Det er også lesesalsmajoren sitt ansvar å ha kontroll på lillefynøklene. Det vil si i

dele ut til vervene som har behov for det, passe på at depositum er betalt, i tillegg
til å samle dem inn igjen når noen trer av fra vervet sitt/ er ferdig med graden.
Depositumet må da tilbakebetales.

Vi skal godkjenne eller avslå statuttendringene ved å benytte QR-kode til et spørreskjema.

Det er litt tekniske problemer med QR-koden, men fortsatt god stemning. “Prøv nå..?” sier rebecca
spørrende. Det funka! Wohu. Oi, ikke for alle tydeligvis. Sander kommer med et godt forslag: “skriv
inn lenka manuelt”. Vi prøver. Det funka.

Statuttendringene godkjennes; både FFU og Lillefy.



6. Orientering

1. Semesterberetning

Nå går vi gjennom det som er blitt gjort i løpet av høst-semester 2023. Ikke alt leses detaljert,
men beskrivelse ligger ute.

evt legg inn link til semesterberetning her H23.

Noen ting vi har gjort:

a) frie leseplasser på lillefy, det har funka bra.
b) Kaffe i rote-rommet funket dårlig
c) Teambuilding på SYNG
d) Karrieredag, vellykka som bare rakkern!
e) Årets foreleser på MN-fakultet: fra fysikk ann-cecilie og anders kvellestad

Om det ønskes mer se link.

2. Medlemmer H23

Leder: Rebecca Nguyen

Nestleder: Artis Birze

Sekretær: Isabel Sagen

Integreringsminister: Dag Eustice

Arrangementsjef: Elias Ørn Frimannson

Emneevalueringssjef: Mari Berge

IT-sjef + (førstevara-sekretær): Mathilda Irene Monteil

Lesesalsmajor: Mads Saua Balto

Vaffelsjef: Albert Watne



MNSU-representant: Elise Harila Christensen

Hyttetursjef: Maximillian Engnes

PR: fysiske medier: Helene Kind Wensink

PR: sosiale medier: Andreas Gjenssing Sundt

Bokskapansvarlig: Pernille Xu Amundsen

3. Interne komiteer

Rebecca går gjennom interne komiteer i FFU

4. Eksterne komiteer

Gjennomgang av eksterne komiteer.

5. Økonomi

Økonomi høst 2023. Artis kommer for å prate om det. Artis on the mic! Det vises frem regneark
av inntekter og kostnader for H23.

Noen interessante inntekter: 15.000kr i støtte fra UiO. Mye inntekt fra bokskap, 560.93.

Utgifter: Honorarer til interne og eksterne. Det ble betalt unaturlig mye penger for mat under
eksamensverksted. Dette var på 9818kr. Mat og drikke til styret lå på ca 4.000kr.

Noen lurer på hva det vanlige å gå i minus er. Artis estimerer 16.000kr i minus er vanlig.

Helene spør om hvorfor det var dyrere med mat nå enn tidligere. Artis svarer med at kjemi har
strengere regler enn fysisk insitutt, derfor måtte det bestilles catering og ikke pizza. Cateringen
var veldig dyr.



Vi går videre til budsjett for vår 2024.

Inntekter: Det forvents 37.150 kr i inntekter. UiO står for 30.000kr av denne inntekten.

Utgifter: støtte til origoball, 2500kr. Gaver til de som holder fysikk i origo, 1.000kr.
Arrangementskostnad er defintivt største posten, 29.200. Dessuten er også leie av lokale til
hyttetur en veldig stor utgift: 15.000kr.

Totalt forventes det 69.460kr i utgifter.

Totalt er vi da på et resultat: -32.210.

Sander spør om det er lagt opp til at vi skal gå 32.00kr i minus. Rebecca svarer: “ja, mhm”.

7. Valg av medlemmer til FFU

1. Valg av medlemmer til Fysisk Fagutvalg

“Yay, vi skal velge medlemmer”, sprudler rebecca. Det må fylles inn kvoter, legg evt inn her,
hva som trengs. Først passer vi på at det stiller folk slik at kvotene dekkes, deretter vil
stillingene fordeles på dette.

Ingen fra ELITE ønsker. Rachel sier “Jaja, vi kan ikke bestemme hva folk gjør”, når rebecca
spør om det er lov at ingen fra “ELITE” stiller.

Noen sier ja, men ville høre mer om hva det faktisk er.

Helena stiller og godkjennes ved akklamasjon. ELITE-kvote.

Nå skal master-student kvoten fylles. Jonas stiller og godkjennes som master-representant ved
akklamasjon.

Det er 6 åpne verv, 4 skal stemmes inn.
“Oi, her var det flere. Da blir det valg”, sier en lykkelig og litt forvirret Rebecca. Navnene på de
som ønsket å få verv skrives på tavla. Nice.



“Har vi noen flere? Nei”.

Rebecca vil gjerne ha tale som pitcher at respektive person skal bli medlem (uten spesifisert
verv).

Yaro holder først tale: Han er 3.årsstudent. Har et spesifikt verv i tankene, og en klar ide om
hva som skal gjøres. Lesesalen er litt for rotete, det ligger rare ting der. Det kan og bør ryddes
bort! Pauserommet skal være mer rydda. “Takk for meg”

Max følger etter: Hei, FFU er kult og Max liker å bidra!

Rachel: vært med i FFU tidligere, arrangert bachelorseremoni og karrieredag. Ønsker å holde
arrangementer.

Karoline: Ikke vært med før, men nå er det på tide å bidra med noe!

Rihab: Går 2.året fysikk. Veldig glad i å organisere. Har hatt 10 verv gjennom livet. Elsker å
bake, så det er lurt å ha med rihab på møter.

Adam: English, first year master student from theoretical. Experience being student
representative. Can call himself a peoples-person. Quality of lectures are important.
Student-professor interaction. If he is chosen, he will take care of communication between
professor and student.

Cecilie: Går 2.året bachelor. aldri vært med før, men spennende. bra å engasjere seg. Ønsker
tettere forhold til instituttet.

Rebecca forteller om hvordan vi gjør det:

1. qr-kode som sendes deg til nettskjema.
2. Hver person tilstede kan stemme inn 4 av de som stilte.
3. Etter fire er valgt velges de spesifikke vervene for de fire personene.

Det er også litt problemer med QR-kode nå. Artis kommer til utsetning: han skriver en flott liten
nettadresse på tavla.

Rebecca spør om alle er ferdige: svaret er nei. Småprat og latter i bakgrunn imens folk gjør seg
ferdige med å stemme.

En til vil stille, av diverse årsaker. Dag stiller! Rebecca ber han holde tale



Dag: beklager for misforståelse. Trodde han var valgt for H23 og V24, han har begynt å
planlegge integral konkurranse. En drøm han har hatt. Han har vært med i FFU i 1.5år, har
masse erfaring og ønsker å bidra videre.

Rebecca beklager for misforståelsen og takker for forståelsen.

Edvard kom inn på en nettside om stoler. Weird.
“har alle stemt”- rebecca? “da venter vi, og pizzabud har ringt, vent med rumlende mage”
hilsen rebecca. Vaitian er aktiv og sier at alt er ordnet.

Er dere klare? Trommevirvel

Medlemmene er:

● Dag
● Rachel
● Cecilie
● Max

Nå tas vervene.

Rebecca forventer at man er nysgjerrig, og at man skal kunne litt mer på slutten enn da man
startet.

Arrangementsjef

Starter med arrangementssjef: er det noen som ønsker? “superentusiastisk.” Ingen stiller.

Rebecca velger derfor å fortelle om vervene.



IT-sjef

IT-sjef; Rachel ønsker å være IT-sjef. Hun godkjennes ved akklamasjon. “Nice”- Rebecca.

Styremedlem / studiestartsrepresentant

Styremedlem/Studierepresentant: Jonas og Helena ønsker dette vervet.

Jonas starter: Masters in physics. Space physics. He wants to be a board-member because
portal-space builds rockets, but it isn’t integrated to study to become an engineer. He wants to
make sure that there are more engineering-opportunities at UiO, and also more
industry-relevant experiences for physics-students..

Helena: Skal ta vervet kjempe seriøst, ikke ødelegge, gjøre en god jobb. Hun skal gjøre alt hun
kan.

Vi går videre til å stemme over hvem som får vervet.

Det hviskes om pizza i salen.

Artis understreker at nettadressen han har skrevet opp inneholder en liten “v”. Mange har ikke
kommet inn på skjema enda: Rebecca ler sprudlende. Nå annonseres styremedlem.
*Trommevirvel*.... Helena får vervet.

Hyttetursjef

Nå skal det velges Hyttetyrsjuf: Rebecca forteller litt om vervet. Max stiller, og godkjennes ved
akklamasjon.



Integreringsminister

Vi går videre til integreringsminister. Dag er eneste som stiller, og blir stemt inn ved
akklamasjon.

Lesesalsmajor

Til slutt er vi på lesesalsmajor. Cecilie er eneste som stiller og blir lesesalsmajor ved
akklamasjon.

Jonas sier han kun kan være med som styremedlem, og at han derfor trekker seg. Han sier
han kun kan være styremedlem. Han forteller mer om masteren sin, og han synes det er
vanvittig at vi ikke ønsker at han skal være styremedlem. Det er drama. Rebecca kommer med
en lur kommentar, alle smiler. Jonas smiler nølende.

Da blir det Rihab som velges inn, og hun blir arrangementssjef ved akklamasjon! This is FFU!

8. Valg av representant til programråd

1. Mannlig hovedrepresentant til Computational Science
master

Vi mangler per nå representant til CS master.

Dag stiller.

Cecilie spør om rebecca hva det innebærer, hun veit ikke helt hva de gjør. De diskuterer ting
som relevant for CS-master.

Dag godkjennes ved akklamasjon V24.

9. Registrering av nye medlemmer



Folk går ned for å skrive seg inn, samt spise pizza.

10. Eventuelt

Philip spør om noe. Jeg spaca ut. Jeg er mer caught up, de trenger vara og representant:
ELITE-programråd. Jeg er caught up. Helena stiller som ekstra-vara. Hun godkjennes ved
akklamasjon til programrådet for ELITE V24.

Nå er det pizza, og vi takker for møtet.

Signaturer:

Rachel:

Artis:




